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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést• kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mit tett a kormány a nógrádi és hevesi sportélet fellendítése, a sportági infrastruktúr a
fejlesztése területén az elmúlt években? II .”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2018. január 3-án kelt K/19238 . számú írásbeli kérdésemre – Rétvári Bence államtitkár ú r
útján – adott válaszát köszönöm, azonban sajnálattal vettem tudomásul, -hogy nem kapta m
kielégítő információkat a témában .

A kérdésem nem a tervezett beruházásokról és víziókról szólt, hanem a megtett intézkedésekrő l .
Nincsenek kétségeim afelől, hogy a kampány során Nógrád és Heves megyében viharo s
gyorsasággal sor kerül még alapkőletételekre, de a megkeresésem nem erre irányult .

Rétvári Bence válaszaiból egy olyan rendszer képét lehet felismerni, ahol ellenzéki képviselő
normális hangnemben megfogalmazott – egyébiránt a jó kezdeményézéseket is külön megemlítő
és elismerő – megkeresésére személyeskedés a reakció . Ez elfogadhatatlan .

Továbbra is várom – személyeskedést ől mentes – válaszát az elmúlt években megvalósult
kormányzati lépésekről a nógrádi és hevesi sportélet fellendítése, továbbá a sportági
infrastruktúra fejlesztése területén !

Budapest, 2018 . március 21 .

Tisztelettel,

ider Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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